
KB spørgsmål fra Tina Cartey Hansen (C) vedr. dato 
om temamøde for sikre skolevej, og spurgte til om der 
kom et nyt beslutningsgrundlag 
 

 

Spørgsmål 

På Kommunalbestyrelsens møde den 20. december 2022 kvitterede Tina 

Cartey Hansen (C) for en dato om temamøde for sikre skolevej, og spurgte 

til om der kom et nyt beslutningsgrundlag. 

 

 

Besvarelse 

I dagsordenspunktet til det fælles temamøde mellem BUV og KMT 

trafiksikre skoleveje er dagsordenspunktet fra maj 2022 suppleret med 

nedenstående indstillingspunkter 2 og 4. 

 

Indstilling der skal godkendes af Klima-, Miljø- og Teknikudvalget:  

 
1. at godkende at tiltag på skoleveje under trafikstrategien, 

gennemføres i henhold til kriterier for prioritering af tiltag på 
folkeskoler, som beskrevet i bilaget ”Kriterier for prioritering af tiltag 
på folkeskoler”.  

2. at godkende, at administrationen efter behov forelægger en status 
for tiltag og prioriteringer for udvalgene. 

3. at godkende, at der arbejdes videre på skitseprojektet omkring en 
bedre indretning af trafikforholdene på Heldagsskolen, som vist på 
bilaget ” Skitseprojekt - Rüdultowy” 

4. at godkende, at der arbejdes videre på skitseprojektet omkring en 
bedre indretning af trafikforholdene på Avedøre Skole, som vist på 
bilaget ” forslag til indretning af trafikforholdene på Avedøre Skole”. 

 

De nye skoledistrikter er vurderet i forhold til det hidtil udarbejdede 

grundlag for sikre skoleveje, og der er kun konstateret et enkelt sted, hvor 

grundlaget for sikre skoleveje skal suppleres.  

 

Administrationen har vurderet, at der skal være en supplerende trafikal 

vurdering af de skolebørn, der skal cykle til Gungehusskolen fra Bjeverskov 

Alle og krydse Hvidovrevej ved Høvedstensvej.  
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